

捐款支持 Donation

我願意捐款支持「全球華人乳癌組織聯盟」之活動:

I wish to donate to support the Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance (請在適用空格填上 "✔" Please tick the appropriate boxes)

一次性捐款 One time donation					
\$200	\$300	\$500	\$1,000	\$	
按月捐助 Monthly donation					
\$200	\$300	\$500	\$1,000	\$	
其他捐助方案,請註明:Others					

捐款方法 Payment method:

劃線支票 By cheque

支票抬頭請寫「全球華人乳癌組織聯盟有限公司」。

In favour of: Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance Limited

銀行轉帳 By direct remittance

請把有關款項存入「全球華人乳癌組織聯盟有限公司」星展銀行戶口:**783292211**, 並保留銀行入數紙正本。

In favour of : Global Chinese Breast Cancer Organizations Alliance Limited DBS Bank (Hong Kong) Limited - Current account No. 783292211 Please keep the bank receipt as proof of remittance.



個人 / 團體資料(只作本會內部用途)Donor information (for internal use)
姓名 Name:(先生/小姐/太太/女士 Mr./MS/Mrs.)
團體名稱 Name of organization:
聯絡電話 Telephone :
電郵 Email :
地址 Address:
本人願意加入「全球華人乳癌組織聯盟」,成為「粉紅之友」會員
I wish to become a Pink fellowship member of the GCBC
(如欲成為會員,我們將會安排專人與関下聯絡 We shall contact you for confirmation)

請將填妥表格、劃線支票或銀行入數紙正本,寄回「全球華人乳癌組織聯盟」活動中心,地址:香港九龍荔枝角大南西街 609 號永義廣場 29 樓 C 室。或將填妥之表格連同銀行入數紙照片,電郵至 breastcancer.alliance@gmail.com,郵件註明:「捐款支持全球華人乳癌組織聯盟」。

Kindly fill up the above form and send along with your donation to: GCBC Centre, at Unit C, 29th Floor, Easy Tower, 609 Tai Nam West Street, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong. Or email to breastcancer.alliance@gmail.com quoting "Donation to support GCBC ".

Enquiry hotline 查詢熱線: 3618 8330

多謝支持! Thank you for your support

港幣\$100 或以上捐款可申請免稅(稅局檔號 91/1464)。

All donation of 100\$ or above will be issued tax exemption receipt. (IR File No. 91/1464)